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Geachte heer/mevouw, 

zou u onderstaande vraag willen doorsturen naar de leden van de gemeenteraad?

Met vriendelijke groet,
Tom Edskes

----------------------------------------------------
Geachte raadsleden, 

n.a.v. het artikel Twentse cultuursector vreest dat gemeenten hún geld ergens
anders aan uitgeven in Tubantia heb ik de volgende vraag: 

Is er vanuit de gemeenteraad zicht op en aandacht voor de 1,4 miljoen euro die er
vanuit de Ondersteuning voor de lokale culturele infrastructuur beschikbaar is
gesteld aan de Gemeente Zwolle? 

Mijn vraag komt voort uit de wetenschap dat: 

Het geld niet 'geoormerkt is. 
Voor velen in de cultuursector het geld is dat zo snel mogelijk beschikbaar
zou moeten zijn en niet pas bv. in september. 

Met vriendelijke groet,
Tom Edskes
(werkzaam in de culturele sector in Zwolle)
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